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Närvarande ledamöter: 
Elisabeth Batel (Autism & Aspergerföreningen) 
Stefan Fagerström (FUB), ordförande 
Carola Gioti (SRF) 
Ann-Cristin Broberg (Neuroförbundet) 
Alex Boije (FSDB), vice ordförande 
Frånvarande ledamöter:  
Maria Fagerqvist (RBU) 
Maria Klemets Hellberg, avdelningschef 
Övriga: 
Mattias Modig, enhetschef utförarenheten 
Ann Danneker, biträdande enhetschef Södermalms stödteam 
Mats Nilsson, hälsopedagog Aktivitetshuset 
Marie Märestad, hälsopedagog Aktivitetshuset 
Lina Hedlund, sekreterare, sociala avdelningen Södermalm Sdf  
 
 
Tidpunkt: 
Tisdagen den 9 april, klockan 14:30 – 16:30 
 
Plats: 
Virkesvägen 3 
 
Protokoll justeras   
 
   
Stefan Fagerström  Alex Boije 
Ordförande  Ledamot 
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 Mötets öppnande 

Ordförande Stefan Fagerström öppnar mötet. 
1. Val av justerare 

Alex Boije 
2. Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns 
3. Anmälan av föregående protokoll 

Rådets protokoll från 2023-02-13 godkändes och lades till 
handlingarna. 
 

4. Information från förvaltningen 
Ingen information då Maria Klemets Hellberg hade förhinder. 

5. Program för tillgänglighet och delaktighet 
Återkoppling på aktiviteter i VP utifrån tertial 1 sker på rådets 
juni mötet. 

6. Övriga frågor 
Mattias Modig från utförarenheten på besök och berättar om or-
ganisationen och utförarverksamheterna. Utförarenheten är nu 
uppdelad på tre enhetschefer. 
FUB har ett samarbete med Clowner och de  har fått återkopp-
ling att det är viktigt att det finns metodstöd inför Clownernas 
besök så att alla brukare kan vara förberedda och informerade 
om att Clownerna kommer och vad det innebär. 
Föreningen autism vill att kunskapen om autism ökas inom bo-
ende. Det är också viktigt att öka användande av individuell 
plan.   
Hälsoteamet på besök och berättade om sin verksamhet, 
bilagor bifogas.  
Satsning friskvårdskort. Förvaltningens kommunikatörer har ta-
git fram en affisch som ska skickas till LSS-boenden. Rådet ger 
input på affischen på mötet. 
Återkoppling fixartjänst,  Lina fortsätter undersöka digital fix-
artjänst inom staden och återkommer vid senare tillfälle med 
resultat. Hittills hade det varit svårt att få fram vilken målgrupp 
den digitala fixartjänsten vänder sig till. 
Alexandra Wynn är inbjuden till juni mötet. 
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Nämndsekreteraren har bokat in Presidiet den 10 september, kl. 
14:30. 
Lina bjuder in stadsmiljö till september. 

7. Nästa möte 
4 juni 14:30 Virkesvägen 
Förmöte 14:00-14:30 
 

8. Mötets avslutande 
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